



Referat fra OSK-møde i NA-Nordjylland 02.11.2017



1. Sindsrobøn og oplæsning af koncepter

2. Præsentationsrunde

Helene Formand

Thomas Kasserer

Carsten Sekretær

OSR Kim

OSS Peter

GSR Johnny Serenity

GSR Lisbeth Addicts i bedring

GSS Frederik Basic Blues Konvent formand

GSR Andy Håbet

GSR og H.I. Formand for DK. Steff Stof til eftertanke

GSR og Kaffemand Michael Promise of Freedom

GSR Claus Jens Langkniv

GSR Casper Flying Free

Observatør

Mia Thisted

Afbud eller ikke tilstede:

GSR Bibi Kom fri

GSR og Formand for Helpline David Basic Blues

GSR Jimmy Friheden

GSR Jeanette Lyset

GSR Lars VI kom til at tro

3. GSR Forum og Bestyrelsen Forum

Bestyrelsen laver et forslag til dette forum

3. a. Punkter fra GSR Forum til diskussion under Eventuelt

Ingen punkter på dette møde

4. Work – shop om Traditionerne 6. Tradition

Oplæst fra Basic Tekst og en kort diskussion.

5. Godkendelse af referat

OK

6. Godkendelse af dagsorden

Punkt 7 udgår og står under punkt 10.

Dette OSK møde er et budget møde som kommer ind under punkt 11 i kassererens rapport.

7 – udgår se under punkt 10.

8. Post til komitéen

Ingen post

9 GSR-rapporter

”Det er vigtigt, at alle Grupper laver en GSR rapport”, der kan afleveres til sekretæren på OSK mødet.

GSS Frederik Basic Blues.

Gruppen har gode erfaringer med dagsorden til Gruppesamvittigheds møde.

Donation kr.: 1000,-

GSR Jeanette Lyset.

Afbud.

Donation kr.: 500,-

GSR Lars Vi kom til at tro

Ikke tilstede

GRS Andy Håbet

Donation kr.: 500,-

GSR Klaus Jens Langkniv

OK

GSR Jimmy Friheden

Ikke tilstede

GSR Casper Fying Free

Der er positive tilbagemeldinger om dem måde, vi tager imod nye og skaber en god stemning og hygge. Alle møder ind 30 min. før og hjælper til med at klargøre mødet.

GSR Lisbeth Addikt i bedring

Ok.

GSR Michael P. Promise of Freedom

Mødet kører rigtigt fint, dog er der knap med fremmøde.

GSR Johnny Serenity

Vi har aftalt at mødet kører indtil 19.45 men at mødelederen stopper mødet kl. 19.30 hvis han fornemmer at folk er færdige. Han spørger naturligvis, om der en der brander.

Steff Stof til eftertanke

Mødet er lukket – mangel på deltagelse af betroede de tjenere.

Donation kr.: 1100,-

10 Tilbagemeldinger fra grupperne

Valg til OSK:

Valg af Næstformand Ingen opstiller

Valg til O.I. Formand Ingen opstiller

Valg til H.I. Formand Ingen opstiller

Valg til Internetansvarlig / webmaster Lyset opstiller Andy. Enstemmig valgt.

Valg til RSK

Næstformand Ingen opstiller

Vice sekretær Ingen opstiller

Vice kassere Ingen opstiller

11. Kassererens rapport

Hoved konto: kr. 22646,-

Kontant beholdning: kr. 2684,-

Litteratur konto: kr. 14522,-

Konvent konto til næste år. Kr. 85.829,-

OSK Puljen kr. 10.000,- kan bruges til, at Grupperne kan søge om hjælp til:

Litteratur

Nøgleringe

Pamfletter

MV.

Kasserer Thomas foreslår, at vi opretter en erhvervskonto i Banken, som vil lette arbejdsgangen med at betale regninger via netbank.

Den koster kr. 800,- om året, men udgiften skal ses i lyset af, at vi sparer benzin penge, når formand og kasserer skal mødes i Aalborg for at være sammen i Banken. Vi skal have 2 underskrifter for at hæve penge i Banken.

Sikkerheden på Netbank vil være den samme, men her kan de 2 underskrifter laves elektronik.

Bestyrelsen undersøger videre, om der er nogle ulemper ved Netbank, som vi ikke er klar over endnu.

Thomas har undersøgt det og der er umiddelbart ingen problemer med en erhvervskonto.

Forslaget om erhvervskonto er vedtaget.

Budget for OSK 2018. Det er gennemgået og godkendt.

Budgettet bliver sendt med ud med referatet.

OSK donerer kr. 50.000,- til RSK

12 Næstformand orienterer og rapporter fra underudvalg

Konvent Frederik

Det har været et rigtigt godt konvent.

Det vil være godt, hvis OSK tager stilling til retningslinjerne for Mobil Pay på Konventet inden næste konvent.

Konventbestyrelsen skal tage stilling til clean time på underudvalgene til konventet 2018.

Der var et overskud for konventet på kr. 49628,-

Litteratur Thomas

Alt ok.

Helpline David

Der mangler folk til Helpline. Der er krav om 1. års clean time, sponser samt aktivt medlemskab af NA. Hvis man er interesseret kan man henvende sig til David på tlf 52804583.

Afbud

H&I og O.I. Vi har pt. Ingen på disse poster.

H.I

Steffe Formand for H.I. Danmark vil gerne hjælpe de personer, der gerne vil starte H.I. møder op i Nordjylland OSK.

O.I.

David tlf 52804583 tager imod posten fra O.I. som bl.a. står for mødelister mv., indtil der bliver valgt en ny formand.

3. OSR / OSS orienterer Kim OSR og OSS Peter

Kim orienterede om RSK budgetforslag.

14. Hvad skal vi have med til RSK

Kim og Peter tager med til RSK, at budgetforslaget skal være mere realistisk i forhold til tidligere års indtægter.

OSK bakker op om Facebook arbejdet i RSK.

OSK bakker op omkring arbejdet om at RSK skal have en repræsentant i det udvalg, der skal stå for lydbogen.

OSK donerer kr. 50.000,- til RSK

15. Eventuelt herunder punkter fra GSR Forum

Ingen punkter fra GRS forum

Vi vælger en ny konventbestyrelse på næste OSK møde.

Hvordan forholder OSK sig til mobil Pay på konventet næste år.

Bestyrelsen laver et forslag til en struktur på GRS forum

1. Læs referat - snak vedrørende godkendelse
2. Læs dagsorden - snak vedr. Input/rettelser
3. En snak om de tilbagemeldingerne i evt. har med fra grupperne.

I forhold til Workshopen om traditionerne kan vi evt. opdeles i mindre grupper i et bestemt tidsrum og diskutere den tradition vi har på.

16. Runde om hvordan mødet er gået

Ok – Gået godt

Vi viger nogen gange fra emnerne

Fint – jeg fatter ikke det hele

Rodet – ustruktureret

Vi har truffet nogle beslutninger

GSR forum virker ikke efter hensigten.

Workshopen om traditionerne - virker den.

17. Sindsrobøn

18. Hvad skal GSR'erne have med ud i grupperne

Grupperne må meget gerne finde egnede kandidater til posterne:

Valg til OSK:

Næstformand.

O.I. formand

H.I. formand.

Valg til Konventbestyrelsen

Formand

Næstformand

Kasserer

sekretær

Mobil Pay – hvordan forholder OSK sig til det på næste års konvent.

Valg til RSK:

Næstformand

Vice sekretær

Vice kasserer

19. Ny dagsorden

Formanden og sekretæren laver den og sendes med som vedhæftet fil. Samt vedhæftet fil om ledige poster og GSR rapporten.

Orientering til næste work- shop om traditionerne

7. tradition til næste OSK møde.

Mini workshop med traditionerne kan udskrives på nedenstående måde:

Gå ind på NA Danmark hjemmeside tryk på fanebladet i den øverste blå felt på "Service", rul ned og tryk på "Servicemateriale" og udskriv "Mini workshop for traditionerne".

Kærlig hilsen

Carsten H

Sekretær